
   
 
 

 

  

Skolebestyrelsesmøde 178  
Torsdag den 3/3 kl. 18.30 – 21.30 (Isenvad) 

 

Torsdag 3/3 IS Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Lise-Lotte 

Torsdag 31/3 NO Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Louise 

Mandag 2/5 IS Skolebestyrelsesmøde – Medplanlægger Marie Louise 

Onsdag 1/6 NO Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Stella 

 
Afbud: Noah 
 

Pkt: Tid: Indhold: Bilag: 

1. 18.30 - 
19.00 

Siden sidst  
 
- SFO og børnehave 
Isenvad: Orientering om medarbejder i børnehaven.  
Lamper er skiftet i børnehavens garderobe.  
Corona-restriktioner er væk, men der er fortsat nogle opdelinger om 
formiddagen, da det fungerer godt for børnene. 
Der er mange børn i SFO´en. Dejligt.  
Aftenklubbet er startet op igen. Der er stor tilslutning. 
 
Nordre: Der er kommet mange børn i SFO´en. Det kan mærkes – 
især om morgenen. 
Aftenklubben er også godt besøgt. Der kommer børn/unge fra de 
andre byskoler. 
Der afholdes julearrangement i marts 
 
- Skole 
Isenvad: Dejligt at vi er kommet tilbage til normale tilstande. Børn og 
voksne nyder det. 
Der er ansat en barselsvikar. Han starter på mandag. 
Der ruller tre skolestartere ind i næste uge. 
MUS er afviklet. 
 
Nordre: Heldigvis er der kun få tilfælde af corona. 
Der er tilgang af elever. Det er både nogen, som vil skifte skole og 
andre er tilflyttere. 
Der er sendt en besked ud til alle vedr. håndteringen af situationen i 
Ukraine. 
Et barn blev påkørt af bil i krydset i Tulstrup. Der skete materiel 
skade. Billisten efterlyses. 
Asfalt til skolegården og ændring af ved udkørslen til den store P-
plads er sendt i udbud. Så nu sker der måske snart noget. 
Der arbejdes på at leve op til kravene fra brandmyndighederne.  
 
- SGU og specialområdet 
Der kommer snart tilbagemelding på ansøgninger til I-klasserne, så 
der kan dannes klasser. 
 

 



   
 
 

 

  

- Forældregruppen 
Det er meget upraktisk, at andre forældre ikke kan kontakte 
skolebestyrelsen. Derfor sættes nuværende medlemmernes 
mailadresse på. Det undersøges om der kan gøres noget i aula. 
 
(Fælles SB-møde 24/8 kl 17-19) – Stella deltager ikke. Jane sender 
invitation ud. 

2. 19.00 
– 
19.10 

Nyt fra elevråd  
Tiltaget vedr. udskolingseleverne tilladelse til at få deres 
mobiltelefoner i pauserne starter fra uge 10 til og med uge 14. 
Derefter evalueres det og vurderes om det skal fortsætte. 
Tiltaget fremlægges for eleverne mandag d. 7. marts. 
 
Der bestilles hoppeborg til skolefesten. Den skal være i den ene 
gymnastiksal. I den anden gymnastiksal skal der være boldspil ved 
elevrådet. 

 

3. 19.10 
– 
19.20 

Princip for det digitale undervisningsrum 
Godkendelse 

- Princippet er godkendt og lægges på hjemmesiderne. 

1 

4. 19.20 
– 

19.35 

Orientering om proces for skoleplan  
Skoleplanen er et dokument under Arbejdstidsaftalen A20 for lærere. 
Planen beskriver skolens tiltag, organisering, rammer for arbejdstid, 
forberedelse osv.  
BN fremlægger, hvad en skoleplan er og hvad den skal bruges til. 

 

 
 

  Kaffe  

  Deling i Isenvad og Nordre  

5. 20.05 
– 

21.25  

Isenvad 
a. Godkendelse af budget 22 
Præsentation af budget for Isenvad Skole. Rammebeløbet forhøjes 
med en del af overførslen fra sidste år. 
Præsentation af budget for Børnehuset Isenvad. Rammebeløbet 
forhøjes med en del af overførslen fra sidste år. 
 
b. Status på teamdrøftelse/arbejdsgruppe 
Der arbejdes på en info folder om børnelivet i Isenvad. Der skal 
indeholde beskrivelse af dagpleje, børnehave og skole & SFO. 
 
c. Foreløbig status på næste skoleår  
(Tildeling, normering, klasser) 
Planlægningen af det kommende skoleår er godt i gang. Der er en 
god dialog. 
Elevtallet er uændret og den økonomiske ramme er uforandret. 
Der iværksættes en proces omkring skolefest i det kommende skoleår 
med deltagelse af forældre og personale. 
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6. 20.05 
– 

21.25 

 
Nordre 

a. Godkendelse af budget 22 
Skolen: 
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Gennemgang. Der er en rettelse i forhold til lejrskolen. 
Vi er meget spændte på, hvad de stigende energipriser kommer til 
at betyde. 
Skolens 50 års jubilæum skal der er lægges en plan for. Det er 
vigtigt, at det ikke bliver en udgift, der går fra eleverne. 
Bestyrelsen beslutter, at personalet skal have gratis 
kaffe/te/kakao-ordning fra 2022. Marie Louise skriver en kort 
hilsen. 

     Budgettet 22 er godkendt. 
 
SFO: 
Gennemgang af budget af bestyrelsen. 
Det er positivt, at en stor del af det sparsomme budget bruges til 
aktiviteter til børnene. 
Det er planen, at der skal spares op til en ny bus. 
Den årlige besparelse kan i kommende budgetår tages af 
overførte midler i stedet for af rammen. 
 
Budgettet er godkendt af bestyrelsen 

 
b. Nyt fra skolefestudvalg 

Orientering om planerne for en skøn skolefest. 
Bestyrelsen mødes kl. 15.30 d. 7. april 
 

c. Foreløbig status på næste skoleår  
(Tildeling, normering, klasser) 
     Kommende skoleår kommer til at ligne dette skoleår. Der kommer 
     en lidt mindre 0.  klasse og lidt større 9. årgang. 

 
d. Orientering om inklusionsarbejdet 
(Baser, specialklasser, støttetimer) 
     Udsat 
 
e. PC-princip 
- Videre drøftelse ud fra feedback fra fløjene 
    Udsat 
 
f. Status på sundhedspolitik 
- Der medbringes noter og Bo tilretter bagefter. 
   Noter afleveret til Bo på mødet eller eftersendes pr. mail. 
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7. 21.15 
– 
21.25 

Personalesager 
Intet 

 
 

8.   Opslag til AULA 
Efter en lang corona-periode er skolerne ved at være tilbage til 
normalen igen. Der er meget få corona-tilfælde. 
Begge SFO´er har fået mange børn tilbage i SFO´en. Dejligt. 
Der er en opmærksomhed på situationen i Ukraine og hvordan det 
påvirker eleverne. 

 



   
 
 

 

  

Skolebestyrelsesmedlemmernes mailadresser lægges på 
hjemmesiderne, så det er muligt for andre at komme i kontakt med 
dem. Måske kan der også laves en adgang via AULA. 
 
Nordre: 
Asfalt til skolegården er sendt i udbud. 
Der bliver skolefest d. 7. april – skolefestudvalget arbejder på sagen. 
Budget 2022 er godkendt. 
 
Isenvad: 
Budget 2022 er godkendt 
Der sættes en proces i gang vedr. skolefest til kommende skoleår. 
Der skal udarbejdes en folder omhandlende dagpleje, børnehave og 
skole/SFO. 

 21.25 - 
21.30 

Evt.  

 
Punkter til kommende møder:  
 


